

Calendar

- January: **Dirk Nowitzki**
He plays basketball in the NBA and is the best German player at this team sport.
- Januar: **Dirk Nowitzki**
Er spielt Basketball in der NBA und ist der beste deutsche Spieler in dieser Sportart.
- February: **Johann Sebastian Bach**
He is the son of Leipzig, because he was the choirmaster and organist of the world famous 'Thomas Choir' from 1723- 1750.
- Februar: **Johann Sebastian Bach**
Er ist der Sohn Leipzigs, weil er von 1723- 1750 Thomaskantor des weltberühmten Thomaner Chores war.
- March: **Johann Wolfgang von Goethe**
One of the most famous writers of the world. There is a restaurant in Leipzig, where you can see a part of 'Faust', his most popular opus.
- März: **Johann Wolfgang von Goethe**
Er war einer der berühmtesten Dichter der Welt. In Leipzig gibt es ein Restaurant, vor dem eine Szene aus 'Faust', sein bekanntestes Werk, gezeigt wird.
- April: **Albrecht Dürer**
He lived from 1471- 1528. The 'Young Hare' is a well known painting.
- April: **Albrecht Dürer**
Er lebte von 1471- 1528. Der Feldhase ist ein sehr bekanntes Gemälde.
- May: **Angela Merkel**
She is our Federal Chancellor since 2005. Angela Merkel studied physics at the university of Leipzig.
- Mai: **Angela Merkel**
Sie ist unsere Bundeskanzlerin seit 2005. Angela studierte Physik an der Leipziger Universität.
- June: **Til Schweiger**
He plays different kinds of roles for example 'Inglorious Basterds' and 'No Ear Rabbit'. He has got 4 children.
- Juni: **Til Schweiger**
Er spielt sehr verschiedene Rollen zum Beispiel 'Unrühmliche Mistkerle' und 'Keinohrhasse'. Er hat 4 Kinder.

- July: **Andreas Bourani**
He wrote and sang the song 'Auf uns' – It became the hymn of the football world championship winner in 2014 – Germany!
- Juli: **Andreas Bourani**
Er schrieb und sang das Lied 'Auf uns' – Es wurde die Hymne des Fußball WM Gewinners 2014 – Deutschland!
- August: **Albert Einstein**
He was one of the most famous physicist of the world. His main work was the 'Theory of relativity'.
- August: **Albert Einstein**
Er war einer der bedeutendsten Physiker der Welt. Sein Hauptwerk war die Relativitätstheorie.
- September: **Gottfried Semper**
He designed many buildings in Saxony, for example 'Semper Opera', and parts of the 'Zwinger' in Dresden.
- September: **Gottfried Semper**
Er entwarf viele Gebäude in Sachsen, zum Beispiel die Semperoper und Teile des Zwingers in Dresden.
- October: **Karl der Große**
He was king in 768- 814 and emperor 800.
- Oktober: **Karl der Große**
Er war König von 768- 814 und Kaiser 800.
- November: **Joko und Klaas**
The two young men have got crazy shows on TV. One of them is 'The duell around the world', where they have to do very dangerous exercises.
- November: **Joko und Klaas**
Diese jungen Männer haben verrückte Shows im Fernsehen. Eine davon ist 'Das Duell um die Welt', bei dem Sie gefährliche Aufgaben lösen müssen.
- December: **Hansel und Gretel**
These fairy- tale figures you know. The fairy tale is written by the Grimm Brothers.
- Dezember: **Hänsel und Gretel**
Diese Märchenfiguren kennt jeder. Das Märchen wurde von den Gebrüdern Grimm geschrieben.